

**Tele-electronic Banking Services - Online
Banking Daily Transfer Limits Update Form
電子理財服務 - 網上理財更改每日轉賬額表格**



To: Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited
致: 渣打銀行(香港)有限公司

Applicant's Information 申請人資料

Important: Before completing this form, please ensure you have already registered Standard Chartered Online Banking. Otherwise, we are sorry that we cannot process this form.

請注意: 填寫此表格前, 請確認您已登記渣打網上理財服務。否則, 抱歉我們未能為您處理此表格。

Name / 姓名: _____ HKID / Passport No. / 香港身份證/護照號碼: _____

Important Note 重要事項

- The Overall Daily Transfer Limit is the aggregate total of the below transfer types (1) – (3) and is set default at HK\$1,000,000. 每日網上轉賬總額包括以下(1) – (3)項轉賬類別, 而最高總額預設為港幣1,000,000。
- Subject to the Overall Daily Transfer Limit, if the below transfer type(s) (2) – (3) is/are selected without filling in your instruction on the maximum daily sub-limit amount(s), the Bank will set it/them as the Max. Daily Sub-limit of the transfer category. You can decrease the Overall Daily Transfer Limit and below transfer types (2) – (3) sub-limits via “My Preference” in Online Banking at anytime. 如您沒有設定已選取轉賬類別(以下(2) – (3)項)之每日分項限額, 本行將會把限額設定至該分項之每日最高限額, 並受每日網上轉賬總額約束。您可隨時於網上理財的“我的喜好”調低每日網上轉賬總額及以下(2) – (3)項的分項限額。
- You can register new third-party and merchant payees through Online Banking. 您可透過網上理財登記第三者戶口及商戶收款人。

Please “✓” if applicable 請在適當方格內填上 “✓”

	Transfer Type 轉賬類別	Max. Daily Sub-limit (HK\$) 每日最高分項限額 (港幣)	Your instruction on the maximum Daily Sub-limit amount (HK\$) 您的每日分項限額設定(港幣)
<input type="checkbox"/>	(1) Bill Payments 繳付賬單	(a) White Form eIPO 白表認購電子公開招股	\$999,999
		(b) Merchants# 商戶#	\$500,000+
<input type="checkbox"/>	(2) Online Registered 3rd Party Accounts / Other local bank accounts * 網上登記的第三者戶口 /其他本地銀行 戶口*	For Priority Banking and Premium clients 適用於優先理財及Premium理財客戶	\$200,000
		For other clients 適用其他客戶	\$100,000
<input type="checkbox"/>	(3) Telegraphic Transfers 電匯	\$1,000,000	\$
<input type="checkbox"/>	(4) Small-value Funds Transfers 小額轉賬	\$10,000	\$

Reset the decreased Overall Daily Transfer Limit to HK\$1,000,000
把曾經調低的網上轉賬總額重新設定為港幣1,000,000

Please refer to our website www.sc.com/hk/merchants for list of merchants.
請瀏覽渣打網頁 www.sc.com/hk/merchants/zh, 以查閱商戶名單。

+ This sub-limit aggregated total for Designated and Non-Designated Merchants (Government & Statutory Organizations and Public Utilities).
此轉賬分項限額包括指定及非指定商戶(政府或法定機構及公共事業機構)。

* This is not applicable to Accounts Registered by Signed Request, for more information please refer to GN-042A.
此設定不適用於「經由簽署確認登記之戶口」, 有關資料請查閱表格 GN-042A。

This form shall be subject to the Client Terms as amended from time to time and I agree to be bound by such terms and conditions including the indemnity therein. This form shall continue in full force and effect until the Bank shall have received my cancellation instruction in writing or through applicable Tele-electronic Banking Services provided that the Bank may terminate this arrangement at any time by written notice to me for any reason whatsoever as the Bank may deem appropriate.

此表格將依照客戶條款(包括其後任何之修改)執行。本人同意遵守及按照有關之條款及細則, 包括內含對銀行之賠償條款。此表格將持續生效, 直至銀行收到本人以書面或經適用之「電子理財服務」通知取消指示, 或銀行由於任何適當理由以書面通知取消為止。

The maximum daily transfer limits to designated accounts or merchants will be subject to the daily limits as specified by the Bank from time to time. 每日可轉賬予指定銀行戶口或賬單戶口之最高總額不可超於銀行當時釐定之上限。

Note 注意:

For your online security, your transfer limit of types (1) – (3) will be reset to HK\$0 if you have not successfully performed that particular type of transfer for the past 13 months. For transfer type (4), the transfer limit will be reset to HK\$0 if you have not successfully logged into Online or Mobile Banking for the past 18 months.

基於網絡保安理由, 如您過去13個月內未有成功進行網上轉賬類別(1) – (3)之交易, 有關轉賬類別之網上轉賬限額將被重設為港幣0元。如您過去18個月內未有成功登入網上或流動理財, 轉賬類別(4)之網上轉賬限額將被重設為港幣0元。

I hereby acknowledge that if the transfer instruction(s) has not been operated for one year, the Bank reserves the right to cancel the said instruction(s) without giving prior notice.

本人承諾若戶口之轉賬指示於一年內並未使用, 銀行保留權利將該項轉賬指示取消而毋須另行通知。

Signature / 簽署: _____ Date / 日期: _____
(Please use the same signature that the Bank has on record. 請以銀行紀錄上之簽署模式簽署。)

For Bank Use Only 銀行專用	
Receiving / Processing Branch	
Processing Date	Signature Verified

Please return original copy of the completed form by mail to P O Box 68383, Kowloon East Post Office, Kowloon or submit it to any Standard Chartered branch. (We do not accept any registration by fax) 請將已填妥的表格正本交回任何渣打分行或寄回東九龍郵政局信箱68383號。(恕不接受以傳真遞交的表格)